
 
PROTOKÓŁ  NR 126.2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia 4 lipca 2014.   

 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek     -   Przewodniczący Komisji 
2. Robert Szydlik         -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Mirosław Sobczak   -   Członek Komisji  
4. Dariusz Kur             -   Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin          -   Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka  -   Członek Komisji 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu  z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Sprawy bieżące w tym korespondencja; 
3. Wolne wnioski; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
 
 
Ad.1 Protokół Nr 125.2014 z dnia 25 czerwca 2014 roku został przyjęty.  
 
Ad.2 Przewodniczący Komisji poinformował, że na posiedzeniu Komisji w dniu 
18 czerwca 2014 roku podczas czytania skargi na dyrektora Gimnazjum  w 
Tłuszczu, zostały odczytane dane Pani Elżbiety Banaszek i  Przewodniczący  
Komisji i w imieniu własnym i całej Komisji przeprosił  Panią Elżbietę za  
naruszenie dóbr osobistych.  
Wyjaśnił, że skarga była odczytana w punkcie – sprawy bieżące i Komisja nie 
miała wcześniej możliwości zapoznania się z nią, dlatego Przewodniczący 
Komisji zaapelował do pracownika urzędu odpowiedzialnego za zamieszczanie 
nagrań z posiedzeń Komisji w BIP, o anonimizowanie  danych, które nie 
powinny się tam znaleźć. Przy okazji tego nagrania Przewodniczący  Komisji 
poinformował  zarówno Komisję jak i mieszkańców, że przeprowadził rozmowę 
z Panią Elżbietą Banaszek i dowiedział się, że Pani Elżbieta poprosiła o 
przeniesienie służbowe, a nie jak się podaje publicznie startowała do Konkursu. 
W tym przypadku nie było żadnego Konkursu. 
Zastanawiający jest  dla Przewodniczącego Komisji fakt, że nabór na 
pracowników był się  17 września 2013 roku, a skarga wpłynęła 5 czerwca 2014 
roku. Przewodniczący Komisji zasugerował, że dobrze  byłoby spotkać się z 
osobą skarżącą lub jego pełnomocnikiem w celu  zadania kilka pytań i 
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zaproponował, aby od dnia dzisiejszego posiedzenia były nagrywane tylko w 
części zawierającej  wnioski. 
 
Radny Szydlik wypowiedział się, że dziwi go forma jaką przyjął na dzisiejszym 
posiedzeniu Przewodniczący Komisji, gdyż nie konsultował tego w żaden 
sposób z Komisją, a wypadałoby ustalić to z Komisją, jeśli zabiera się głos w jej 
imieniu.  
W wyniku wspólnej dyskusji ustalono, że posiedzenie Komisji w części 
rozpatrywania skargi będzie utajnione. 
 
Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
1. Mieszkanka Tłuszcza zwraca się z prośbą o zmianę nazwy ulicy uchwalonej 
na sesji w dniu 27 maja 2014 r. Poprzednia nazwa brzmiała „Szarych 
Szeregów”,obecnie nadano jej nazwę „Żołnierzy Wyklętych” .W odczuciu 
mieszkanki, obecna nazwa ulicy budzi same negatywne emocje. Pismo stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja jednogłośnie opowiedziała się za pozostawieniem nazwy ulicy  
„ Żołnierzy Wyklętych” zgodnie z podjętą Uchwałą Nr XXX.377.2014. 
 
 
2.Informacja  Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji, iż wyrok Naczelnego Sądu 
Administracyjnego ogłoszony 21 maja 2014 roku w sposób ostateczny w pełni 
potwierdził legalizm działań koncesyjnych podejmowanych przez KRRiT w 
pierwszym konkursie kształtującym programową multipleksu pierwszego. 
Pismo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
3. Pismo wystosowane przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu i 
Przewodniczącego Klubu Radnych  Razem dla Gminy do Dyrektora 
Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia z 
prośbą o jak najszybsze ponowne przeprowadzenie konkursu bądź uruchomienie 
dowolnego innego trybu, który umożliwi pacjentom z naszej gminy dostęp do 
refundowanych przez NFZ świadczeń zdrowotnych z zakresu rehabilitacji 
leczniczej.  Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zapoznała się.   
 
4. Starosta Wołomiński zwraca się z prośbą o ufundowanie nagród rzeczowych 
dla uczestników i zwycięzców „Dziecięcego biegu nad Wisłą” który odbędzie 
się w ramach uroczystych obchodów w dniu 15 sierpnia o godzinie 16.00 z metą 
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przy Kaplicy pw. Matki Bożej Zwycięskiej Cudu nad Wisłą roku 1920. Pismo 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Komisja opiniuje pozytywnie i proponuje na ten cel środki z promocji gminy.  
 
5. Pismo od Pana Piotra Gołosia  do Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług 
informujące, iż prośba o ustawienie wzbudzanej sygnalizacji w miejscowości 
Stryjki zostało wystosowane do odpowiedniego Zarządcy Drogi tj. Starostwa 
Powiatowego w Wołominie, załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
6. Odpowiedź ze Starostwa Wydziału Inwestycji i Drogownictwa na pismo 
wystosowane z Urzędu 18 czerwca 2014 r. dotyczące ustawienia wzbudzanej 
sygnalizacji przejść dla pieszych. Pismo zawiera informację, że Starostwo 
Powiatowe  przeprowadza postępowanie przetargowe w celu wyłonienia 
wykonawcy na wzbudzaną sygnalizację przejść  dla pieszych w drodze 
powiatowej 4325W – ulica Warszawska na wysokości Urzędu Pocztowego, 
natomiast realizacja sygnalizacji w pozostałe punktach wskazanych we wniosku 
nie jest możliwa z uwagi na fakt, iż środki budżetowe bieżącego roku 
przeznaczone na ten cel zostały w całości rozdysponowane na zaplanowane 
inwestycje zatwierdzone przez Zarząd.  Pismo stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
 
Ad3. Brak wolnych wniosków.  
 
Ad4. Termin kolejnego  posiedzenia Komisji ustalono na dzień 8 lipca 2014 
roku  godzina 8.30 
 
 
Na tym protokół zakończono.                    
                                                                         Przewodniczący Komisji 
 
                                                                               Tadeusz Groszek  
Załączniki do wglądu w pok.38  
Nagranie wideo z posiedzenia stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła Bożena Brzozowska 
Dnia 26 czerwca  2014 r.  
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